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                         Minnesanteckningar 2015-05-27 
                                 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Rådet för frågor kring funktionsnedsättning    

 

Mötesdatum: 2015-05-27 kl. 18.00 – 20.00 

Plats: 

 

Närvarande:  

 

 

 

Nacka stadshus, lokal: Jelgava, ÖF0 

 

Monica Brohede Tellström (ordförande FP), Richard Wendt (1:e vice 

ordförande M), Louise Ollivier (2:e vice ordförande MP), Pia 

Mcaleenan (strateg Nacka kommun), Anders Fredriksson 

(socialdirektör Nacka kommun), Gunder Wåhlberg (DHR Nacka 

Värmdö), Christer Onn (HRF), Kerstin Lignell (Livgivarna IFS), 

Kerstin Fagerström (Astma och allergiföreningen Stockholm sydost), 

Inger Bergström (Föreningen Nacka Värmdö HjärtLung), Christine 

Matsson (Föreningen närståendecentrum), Inger Johannesson 

(Reumatikerföreningen Nacka Värmdö), Lena Henrikson, (Attention 

Nacka Värmdö), Lena Evrell, (FUB Nacka Värmdö). 

 

 
Sekreterare       
 
……………………………………… 
Ingrid Greger 
 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………… 
Monica Brohede Tellström 
 
 
 
 
Kontrasignering 
 
……………………………………….. 

Christine Matsson 
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop  

Ordförande önskar alla välkomna.  

 

 

2.  Val av person för kontrasignering 

Christine Matson. 

Minnesanteckningarna kommer framöver att skickas per 

post till den som ska kontrasignera. Ett frankerat kuvert 

bifogas, så att anteckningarna kan returneras så snabbt 

som möjligt. 

 

 

3.  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkänns. 

 

 

4.  Minnesanteckningar från föregående möte  

En justering i närvarolistan gjordes omgående.  

Svar på frågor från föregående möte: 

Skyltar om rökförbud utanför stadshuset. Stadshusgruppen arbetar 

fortsatt med ärendet.    

Överförmyndarenheten bjuds in för att informera om vad som hänt 

sen de sist besökte rådet. 

Avtalet med Samtrans har löpt ut, nytt avtal med Sirius sen juli 

2014. På Inköp- och upphandlingsenehet matar man in avvikelser i 

ett system och tar sedan upp det med Sirius.  

Begrepp – en lathund för regelverk bifogas minnesanteckningarna.  

Minnesanteckningarna läggs till handlingarna.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5.  Förslag på arbetsformer, så att rådet kan bli mer 

aktivt som remissinstans  

Det finns olika sätt att förändra arbetsformer t.ex. att 

rådets representanter arbetar mer med rådets frågor i sin 

egen förening. Planenheten kan skicka handlingar direkt till 

föreningarna. Ordförande poängterar vikten av att 

kommunen får in remiss svar från rådet. Ett remiss svar 

behöver inte alltid vara omfattande. Ordförande har inlett 

ett samtal med Gunilla Glantz, stadsbyggnadsdirektör om 

hur man kan underlätta för rådet, att bli mer aktivt som 

remiss instans. Ordförande föreslår att Gunilla bjuds in till 

ett möte i rådet i höst 

Rådet kan göra ett urval på områden som ska bevakas. 

Flera i rådet framhåller vikten av att få yttra sig även i 

andra relevanta frågor än detaljplaner. 
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Anders Fredriksson fortsätter att påminna direktörerna om 

att tillfråga rådet i aktuella frågor.  

1:e vice ordförande informerar om att det pågår en 

kapacitetsutredning på Kultur- och fritidsenheten.  

 

6.  Årets rådsmöten.  

 

 Boendefrågor, övergångsboende. 

 Bjuda in direktörer till rådens möten. 

 Tillgänglighet; ha Nacka stadshus i fokus. 

 Nya riktlinjer LSS och SOL. 

 Hur ser jag på min roll som representant i rådet? 

 Aktivt engagemang kring ”Nacka bygger stad” 

 Hur och med vad kan din förening bidra? 

 Mer flexibla arbetsformer i rådet. 

 Bjud in Gunilla Glantz. 

 Bjud in överförmyndarenheten. 

 Bjud in Kultur och Fritidsenheten. 

 LSS och SOL 

 

 

7.  Rådet för frågor kring funktionsnedsättning  
Diskussion om rådet ska behålla sitt nuvarande namn eller 
byta till ”Tillgänglighetsrådet”.  
Ordförandes föreslår ett namnbyte. Ingen i rådet var emot 
förslaget.  
Rådet beslutar att hemställa hos kommunstyrelsen om 
namnbyte till ”Tillgänglighetsrådet”. 
 
 

 

 

8.  Anhörigstödets aktiviteter i Nacka kommun   

Eini Ruottinen, anhörigkonsulent 

Presentation av anhörigstöd program våren 2015. 

Anhörigstödet erbjuder sig att besöka föreningarna och vill 

ha in önskemål om tema till höstens möten. 

http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/aldreomsorg/st

od_anhoriga/Sidor/default.aspx 

Affischer och broschyrer bifogas. 

 

 

9.  Övertagandet av hälso- och sjukvården.  

Anna-Lena Möllstam 

Kommunerna tar över ansvar för att utföra viss hälso- och 

sjukvård i gruppbostäder och daglig verksamhet enligt LSS 

Se bifogad fil.  

 

 

http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/aldreomsorg/stod_anhoriga/Sidor/default.aspx
http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/aldreomsorg/stod_anhoriga/Sidor/default.aspx
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10.  Information om workshop 4 juni.  

Pia McAleenan informerar om kvällens workshop. ”Hur 

möjliggör vi med gemensamma krafter en hållbar tillväxt i 

Nacka fram till 2030?”  

Separat inbjudan har gått ut.  

 

 

 

11.  Information om enkät svar – tillgänglighet.  

Pia McAleenan informerar 

Myndigheten för delaktighet 

http://www.mfd.se/kommunuppfoljning/ 

Humanas tillgänglighetsbarometer 2015. 

http://www.humana.se/tillganglighet/ 

 

12.  Aktuellt i respektive förening  

Astma och allergiförbundet har tagit fram en digital checklista, 

allergirond. Den kan hjälpa skolor och förskolor att tidigt 

upptäcka och åtgärda allergirisker.  

www.allergironden.se  

Önskemål att vårt råd på nytt tar kontakt med rådet som 

bevakar frågor kring funktionsnedsättning i Värmdö 

kommun. 

Föreningen Närståendecentrum; på demensdagarna i Karlstad 

framkom det att socialstyrelsen kommer att föreslå att 

kommunerna skapar demensteam inom hemtjänsten. När 

det gäller demensteam i Nacka kan vi se att det är svårt att 

kunna genomföra detta p.g.a. att våra små privata utförare 

kan ha för få personer med demensdiagnos. Det kan 

innebära att våra medlemmar inte kan få det stöd som 

svarar an utifrån målgruppens specifika behov. Våra 

medlemmar känner en stark oro. 

  

 

13.  Mötesdatum under hösten 2015  

2015-09-10 och 2015-11-26  
 

14.  Övriga frågor  

Lena Henriksson kommer att anmäla en ersättare till rådet. 

Information om att det idag är ett problem för personer 

med ledsagare, när det gäller möjlighet till omklädningsrum 

med dusch i simhallar. 

Hur vill representanterna i rådet använda den timme som 

de träffas före varje möte? 

 

Lena H 

 

 

 

Rådet 

 

 

http://www.mfd.se/kommunuppfoljning/
http://www.humana.se/tillganglighet/
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Christine Matsson informerar att i Nacka kommun kan 

man inte få boendestöd om man inte har en diagnos 

fastställd. I SOL finns inte de kriterierna. Anders 

Fredriksson följer upp frågan.   

 

 

Anders F 

15.  Mötet avslutas  

Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 

 

 

 

     


